
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 18/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 19. 11. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi odseka CEU na 
Reaktorju. 

Prisotni: A. Fekonja, Z. Jernejc, G. Kramberger, M. Koželj, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, I. Falnoga, C. 
Filipič, M. Gams, T. Martun, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Zajc. 

Seje sta se udeležila tudi sindikalna zaupnik, nečlan IO, B. Črnič in B. Žefran. 

  
1.            Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika seje z dne  5. 11. 2014 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik št. 17/14 seje z dne 5. 11. 2014, vendar ga zaradi nesklepčnosti 
nismo potrdili. Člani IO SVIZ/IJS se bodo o končnem zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
  
2.            Tekoče zadeve 

  
a)                   V ponedeljek, 10. 11. 2014, ob 11. uri je potekal pred stavbo vlade, na Gregorčičevi cesti napovedan 
protest proti razprodaji državnega premoženja, skupaj z vsemi slovenskimi sindikati. Še prej pa je bila seja GO SVIZ 
na Oražnovi, ki se je udeležil J. Pungerčar. Z naše ustanove se je protestov udeležilo približno 10 oseb, nato so se 
protestniki mirno razšli in vrnili na svoja delovna mesta. 
  
b)                   J. Pungerčar je poročal, da smo oddali dopis, naslovljen na direktorja, o naši pobudi za dopolnitev 
ustanovitvenega akta IJS. Dopis se nanaša na možnost izplačevanja dela sredstev, pridobljenih iz lastne dejavnosti, 
za kolektivno prostovoljno dodatno pokojninsko zavarovanje (PDPZ). Želimo si, da bi se s pobudo strnjal tudi UO IJS, 
ki bo imel sejo v začetku meseca decembra. 
  
c)                    Prejeli smo osnutek pogodbe med IJS in Prvo osebno zavarovalnico, ki jo bomo pregledali in dodali točke, 
ki se nam zdijo kljub zahtevi Računskega sodišča o prekinitvi vplačevanja premij kolektivnega PDPZ, potrebne, da bi 
tudi v bodoče lahko imeli enake ali boljše pogoje pokojninskega varčevanja, v kolikor bi se le-ti spremenili v korist 
javnim uslužbencem. 
  
č)             Kongres SVIZ Slovenije bo 20. in 21. novembra 2014. Kot delegata SVIZ/IJS iz območnega odbora SVIZ OO 
Lj. in okolica se ga bosta udeležila tudi J. Pungerčar in M. Štraus P. Poleg trenutne problematike pogajanj z vlado, ki 
zahteva skrajno varčevanje in s tem ukinjanje ali nižanje že pridobljenih pravic in zniževanja plač, bodo na kongresu 
izvolili člane za Komisijo za statutarna vprašanja, člane Nadzornega odbora in Glavnega tajnika SVIZ Slovenije. 
Razpravljalo pa se bo tudi o smernicah sindikata za naslednje štiriletno obdobje. SVIZ tudi napoveduje nov protestni 
shod za 3. december, saj želi vlada ponovno, dodatno, zategovati pas na nas javnih uslužbencih. 
  
3.            Osnutek novega statuta SVIZ/IJS 
  
J. Pungerčar nam je v preteklih dneh poslal na vpogled in mnenje osnutek novega statuta. Prejel je nekaj pripomb, 
ki jih bo upošteval in dopisal vanj. Kljub temu, da ima SVIZ/IJS svoj statut, je statut SVIZ Slovenije naš krovni akt, ki 
ga moramo pri pripravi našega upoštevati. Ožja skupina v sestavi J. Pungerčar, B. Črnič in M. Štraus bo osnutek 
pregledala in ko bo osnutek statuta pripravljen, ga bomo poslali v pregled na SVIZ Slovenije, M. Gojkoviču, ki nam je 
obljubili strokovno pomoč, da bi bil naš statut čim bolj usklajen s SVIZ-ovim. 
  



 

 
4.            Solidarnostna pomoč 
  
Ponovno smo prejeli dve prošnji za dodelitev solidarnostne pomoči za dva člana sindikata, ki sta utrpela veliko 
materialno škodo zaradi poplav. Ker smo letos sredstva v ta namen že izčrpali in vsoto celo presegli, bomo 
sodelavcem pomagali tako, da bomo zaprosili delodajalca za solidarnostna nepovratna sredstva in vložili vlogo za 
pomoč z dokumentacijo na SVIZ OO Lj. in okolica. 
  
5.            Razno 
  
a)             Priprave na božično-novoletno obdarovanje otrok vseh zaposlenih delavcev na IJS že potekajo. Na pobudo 
staršev smo se na zadnji seji odločili, da bomo med starši izvedli anketo, v kateri trgovini bi raje imeli bon za izbiro 
darila za svojega otroka. Starši, ki so imeli na voljo, da izberejo med dvema trgovinama, Baby Center in Müller, so se 
večinsko odločili za nakup darila v trgovini Müller. V naslednjih dneh se bomo s trgovcem dogovorili, kako natančno 
naj poteka izbira daril, vsekakor pa bo precej podobno, kot je bilo doslej. 
  
b)            Ker se je na jesenski enodnevni izlet na Kras prijavilo premalo oseb in so nekateri zaradi slabega vremena, 
ki je divjalo v tednu pred odhodom, odpovedali udeležbo, bomo na predlog članov skušali organizirati enodnevni 
izlet v mesecu decembru. Agencija nam je pripravila enodnevno potovanje v predbožični Salzburg za soboto, 13. 12. 
2014. Če se bo na izlet prijavilo vsaj 20 oseb, ga bomo tudi izvedli. Prijave na izlet bomo začeli zbirati v naslednjih 
dneh. 
  
c)             R. Pergarec nas je pozvala, naj povprašamo v kadrovsko ali pravno službo, kako daleč je novi pravilnik o 
pogojih in postopku za izvolitve v razvojne nazive, saj so nekateri sodelavci nestrpni, ker se to vleče že od pomladi. 
  
Sklep: V kadrovski službi bomo povprašali, kako daleč je sprejetje novega pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve 
v razvojne nazive. 
  
č)             Prisotne člane IO je zanimalo, kako potekajo spremembe zaposlitvenih statusov delavcev, ki so zaposleni za 
določen čas, torej iz določenega v nedoločen čas. 
  
Sklep: V sekretariatu bomo povprašali, koliko delavcem je bila spremenjena pogodba o zaposlitvi iz določenega v 
nedoločen čas. 

  

Seja je bila končana ob 16.00, vodil jo je M. Koželj.                                      Zapisnik je pripravila Metka Štraus                   

                                                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 1. 12. 2014 

  
Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                - članom NO SVIZ/IJS 
                - predsedniku ZS IJS 
                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                - direktorju IJS 

 


